
Protokół nr 78/2018  
LXXVIII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 3 grudnia 2018 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.13 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził obecność 10 radnych, 
przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz 
powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Jeżyce. Zaproponował zmianę porządku obrad poprzez dodanie po pkt 7 
pkt 7a o treści: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania  
o odstępstwo w realizacji inwestycji PBO 2019 pod nazwą „Plażojada-2”. Następnie zarządził 
przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   1, 
Wstrzymało się  1. 

Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 

Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminie najbliższej sesji–07.01.2019 
r., godz. 19.00. Przypomniał, że Rada kończy swoją kadencję w marcu przyszłego roku. W związku  
z tym zaproponował, aby wszelkie propozycje projektów uchwał zostały złożone do 20.01.2019. 
Następnie przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady pomiędzy sesjami.  
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Głos zabrał Radny, pan Witold Puchalski, który poinformował o dokonanym odbiorze prac 
remontowych odcinka chodnika ul. Budzyńskiej oraz ul. Trzebiatowskiej. Powstały progi spowalniające 
na ulicach: Leśnowolskiej, Myśliborskiej, Maszewskiej i Czarnkowskiej oraz 2 zestawy poduszek 
berlińskich na ul. Sianowskiej. Trwają prace na placach zabaw-uzupełnienie piasku w strefach 
bezpieczeństwa na placu zabaw przy ul. Architektów i Żuraszka. Zostały wymienione piłkochwyty przy 
boisku wielofunkcyjnym na obiekcie przy ul. Braniewskiej. Poinformował również 
o comiesięcznym spotkaniu, na terenie Komisariatu Poznań-Jeżyce, w ramach programu bezpieczna 
dzielnica, bezpieczny mieszkaniec.  
 
Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 
Radna, pani Dorota Makowska poinformowała, że materiały do ostatniego numeru gazetki są  
w przygotowaniu.  
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński poinformował o podjętych przez Zarząd uchwałach. 
Następnie odniósł się do treści maila przesłanego przez mieszkańca osiedla dotyczącego rejonu  
ul. Beskidzkiej, Łomnickiej. Stanowisko Zarządu Osiedla zostanie przesłane do WJPM drogą 
elektroniczną.  
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków na 2018 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXVIII/346/VII/2018 (załącznik nr 3).  
 
Punkt 7a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania  
o odstępstwo w realizacji inwestycji PBO 2019 pod nazwą „Plażojada-2”. 



Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXVIII/347/VII/2018 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 8: Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zaproponował, rozważenie, utworzenia grupy  
w sprawie powstania „Krzyża cholerycznego” i tablicy pamiątkowej. Należy ustalić dane techniczne  
i przesłać informację do właściciela terenu, aby uzyskać zgodę na realizację (ZLP).  

Punkt 9: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 20.15. 
 
 
 
 
 
Protokółowała 
(-) A. Rabczewska 


